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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Willy Van Mol   

• Maarten-Jan Aelbrecht   

• Erik Gyselinck   

• Sarah Van der Straeten   

• Theo Gevers   

• Nathalie De Clercq   

• Mark Vandeperre   

• Peter De Smedt   

• Danny Merckx      

• Nicky Keppens   

• Leen De Valck   

• Martine De Smedt 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Katrien Meeus  

• Johan Deleu   

Verontschuldigd 

• Sarah De Ridder    

• Igor Van den Berghe    

• Els Van Gucht   

 

 

 

 

 

Verslag vergadering adviescommissie Sport 

 

Datum: dinsdag 30 maart 2021 – via teams 
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Agenda 

• Goedkeuring vorig verslag/adviezen 

• Goedkeuring boekhouding 2020 

• Subsidies ter ondersteuning van erkende Opwijkse sportverenigingen: advies aanpak 2021 

• Stand van zaken noodfonds corona voor verenigingen (na eerste ronde rond 2020) 

• Advies rond reeds ontvangen erkenningsaanvragen sportverenigingen 

• Project 10.000 stappen: toelichting en mogelijkheid eigen voorstellen 

• Info sportdienst: activiteiten 2021, toelichting aanpak cafetaria sporthal Heiveld 

• Varia + eventuele info vanuit Schepen Van Sport 

Agendapunt: Goedkeuring vorig verslag/adviezen 

De commissie keurt de vorige verslagen unaniem goed. Er zijn geen opmerkingen. 

Agendapunt: Goedkeuring boekhouding 2020 

Freddy, onze penningmeester, is overleden. 
Willy overloopt de huidige boekhouding. 
Per 30/03/2021 : euro 1886,90 (lopend rek.) en euro 4988,38 (spaarrek.) 
Detail bewegingen van 2020 en 2021 (actueel) worden per afzonderlijke mail doorgestuurd. 
Geen opmerkingen. 

Agendapunt: Subsidies: advies aanpak 2021 

Zie ‘advies over subsidies sportverenigingen 2021’ 
 
De commissie adviseert om ‘voorstel 1’ van de sportdienst te volgen. De vraag rees of er volgend jaar 
rekening gehouden zou kunnen worden met bijvoorbeeld opleidingen die in 2020 werden gevolgd aangezien 
er voor dat jaar geen dossier werd ingediend en dus ook geen extra subsidie werd uitbetaald. Ook BCO 
stelt opnieuw hun overname van St-Pol in vraag, aangezien ze daar nu ook geen extra subsidie voor krijgen. 
De voorzitter stelt voor om dit op een volgende vergadering uitgebreid te bespreken en zo advies te vormen 
naar de subsidievoorwaarden van 2021 toe. De leden van de commissie kunnen hun bedenkingen reeds 
mailen naar de voorzitter en sportdienst. 

Agendapunt: Stavaza noodfonds COVID 

Katrien geeft duiding bij de toelichting die met uitnodiging werd meegestuurd. 
Sommige clubs zijn dit in december (1e uitbetalingsperiode) uit het oog verloren. Katrien bekijkt wat 
mogelijk is om deze zaken alsnog door te geven.  
Volgende (en laatste) indiendatum: 30 juni 2021. 
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Agendapunt: Advies rond erkenning sportverenigingen 

Zie ‘advies over erkenning sportverenigingen’  

Agendapunt: Toelichting project ’10 000 stappen’ vanuit sportdienst 

Katrien licht dit project toe. Kort gezegd: mensen aanzetten om meer te voet te doen. 
Iedereen kan via Hoplr een vragenlijst invullen over dit project. Via deze bevraging bestaat mogelijkheid 
tot suggesties om deze actie verder uit te bouwen. 
Verder info : www.10000stappen.be 
   

Agendapunt: Toelichting concessie cafetaria Heiveld 

Bepaalde activiteiten werden geschrapt omwille van COVID-19 (vb. kaatsdemonstratie, buitenspeeldag,…). 
Jeugdkampen kunnen wel nog doorgaan. Ook wielerkampioenschap voor wielertoeristen wil men graag 
laten doorgaan. Bepaalde activiteiten zijn nog een vraagteken. We zullen moeten afwachten wat de overheid 
adviseert en wat de geldende maatregelen zijn inzake  COVID-19 op het ogenblik van de organisatie van 
deze sportevenementen.   

Agendapunt: Toelichting sportactiviteiten vanuit sportdienst 

Concessie BCO eindigt nu vrijdag 1 april 2021. Alle (indoor)sportclubs kregen uitnodiging om deze 
concessie op te nemen. Ze kunnen een voorstel naar huurbedrag en openingsuren doen. De voorstellen 
moeten binnen zijn tegen 30 april 2021. In de paasvakantie wordt er nog een renovatie gepland (cafetaria 
gebruiksvriendelijker maken). Er is ook de mogelijkheid om met verschillende clubs samen te werken om 
de uitbating te kunnen garanderen.  
Huidige huurprijs  €790/maand. Gemeente betaalde water, elektriciteit en gas. De intentie van de gemeente 
is om de cafetaria open te hebben gedurende de tijd dat de sporthal verhuurd is. Clubs kunnen hier zelf een 
voorstel voor indienen.  

Agendapunt: Nieuws vanuit de Schepen van Sport 

-Renovaties dak gemeentelijke sporthal: na onderzoek huidig dak bleek dat er waterinsijpeling was en dat 
er problemen waren met de riolering. De gemeente besliste om de werken aan het dak en het 
rioleringsprobleem collectief aan te pakken. Het voorziene budget is daardoor ontoereikend. Qua timing 
schuiven dit dus op naar ná het bouwverlof (of zelfs pas september). Doordat er grondigere werken nodig 
zijn, is het moeilijk om nu al iets te zeggen over de bezetting van de sporthal gedurende de werken. Er zijn 
vanuit de clubs wat bezorgdheden gezien de werken mogelijk midden in de competitie kunnen vallen. Hier 
kan echter nog niet concreets over gezegd worden, aangezien er nog geen startdatum is vastgelegd.    
-Project Vetweyde: Er wordt iemand aangesteld (trajectbegeleider) om invulling te geven aan het domein: 
uitbouw infrastructuur, berging voorzien, … De aanstellingsprocedure komt in mei 2021 op de 
gemeenteraad. Verschillende clubs/organisaties willen iets voorzien van infrastructuur voor hun sport. De 
gemeente moet zien dat dit juridisch in orde is. De judoclub las in een verslag van de gemeente dat het de 
bedoeling is om ‘kleine clubs’ (waaronder judo) in de oude sporthal te houden. De judoclub betreurt dit 
gelezen te hebben aangezien ze vragen naar een grotere zaal en vaste matten. Blijkbaar zou deze 
informatie gelanceerd zijn op Opwijkse  sociale media. De schepen benadrukt dat hier zeker plaats zal voor 
zijn in de Vetweyde en een verdere invulling nog niet voor morgen is. Gevechtsporten zullen hier zeker aan 
hun trekken komen. In theorie kunnen alle verenigingen een aanvraag doen voor de invulling van de 

http://www.10000stappen.be/
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Vetweyde. De schepen benadrukt dat ze ervoor gaan zorgen dat alles juridisch in orde is en dit als de 
belangrijkste prioriteit mag gezien worden. 
Uiteraard kunnen volgende vergaderingen verder uitsluitsel geven 

 -De voorzitter verwijst naar een publicatie op site Sport Vlaanderen naar ‘Stel je sport- en bewegingsinfra- 
 structuur naschools open en krijg financiële steun’. (dossier indienen voor 30/06/2021) en verzoek naar  
 Gemeente mogelijks contact te nemen naar Opwijkse scholen.  

 

 

Verslag: Sarah Van der Straeten 

 
Datum volgende vergadering: Nog te bepalen 


